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Zabrzeg, 18.09.2020

SRAWOZDAN]E l D7,IAŁ,AI_NOSCI ZA OKRE:S 20.09,20l9 - l 8.09.2020

SZANOWNI PANSTWO

W okresie sprawozdawczym Rada Sołecka pracowała w następującym

składzie:
- Pani l(atarzyna Balcarek
- Pani Alic|a Kuboszek
- Pan lerzy Kwaśniewski
- Pan Jacek Tomaszczyk
- Pan Anclrzej Wrzoł
- Pan Totrrasz Londzin
- Pan Krzyszto1' Jarczok
- Pan Tomasz Borkowski

W okresie sprawozdawczym oclbyły się trzy spotkania Rady Sołeckiej, na

ktorych cllrau,iatro biezące sprawy dotyczące sołectwa.

Głownym celem działalności Rady Sołeckiej jest dbanie o rozwój

i promocję naszej miejscowości. a także o wizerunek sołectwa. StaramY się

wspierac wiele inicjatyw takich jak: imprezy spońowe, wydarzenia kulturalne

i inne działania podejmowane przez lokalne organizacje, instytucje

isttllvarzyszenia. Niestety,, \\ tvl,n t,tlku" ze il,zględu na pandemię koronawirusa

większośc z planowanych wydarzen kulturalnych nie rnogła się odbYć. Srodki

finansor.ł,e przeznaczone wcześniej na te imprezy zostały przesunięte na inne

zadanla - przede wszystkim na inwestycje.

W ubiegłym roku kalendarzo\Ąrym zgłosiliśmy Zabrzeg do konkursu

Piękna Wieś Wojewodztwa śląskiego, organizorvanego przez LJrząd

Marszałkorvski Wojewoclztwa Sląskiego. Przy bardzo silnej konkurencji nasza

nrie.jscowość zajęła drugie miejsce. Doceniono w Zabrzegu min, walorY

estetyczne i dbałość o zachorvanie krajobrazu kulturowego i przyrodniczego,

zaangażowanie lokalnej społeczności w działania na rzęcz wsi oraz zachowanie

irozlł,oj tozsarności rvsi, Przed kolilis.lą konkursową zaprezentowały swoj

bogatv dorobek takic- organizac.ie .iak: I(GW '1,abrzeżan\<l, Chor Św. Jozefa,
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W naszym przedsięrvzięciu rnielisll-rr ri sparcie burrnistrza i Pracownikow

r.vydziału promocji Urzęclu Miasta Czecholr ice _ Dz" Za zajęcie lI miejsca

w konkursie otrzymaliśmy puchar, parniątkori r dvplorn oraz nagrodę pieniężną

w wysokości 20 tysiecy złotycl-r. Nagroda pieniezna została przęznaczona

na u,ykonanie tablic pror.rujacycl-r n-riejscoriość oraz na zakup namiotów,

ktore będą wykorzystywane przy organizacji irnprez plenerowych w naszym

sołectwie.

Dzięki staraniom ntoim, Rady Sołeckiej oraz Pana Radnego KrzysztofaJarczoka

rv okresie od 20.09.201 9 - 1 8.09.2020. ztealtzowano inwestycje takie jak:

- rvvkonanie oświetlenia na ul. Siennej

- rvvkonanie projektu choclnika przy ul. Do Zapory (odcinek od ul, Pytla do

ul. Janoszka)

- .uvymiana drzwi wervnętrznych oraz remont łazienki w budynku Przedszkola

_ rvycyklinorvanie podłogi w 2 salaci-t lekc;,in,vch rv bud.vnku Szkoły

Podstawowe.|
_ montaz 2 nowyclr tabiic ogłoszerriorvych (przy sklepach Spar i Groszek)

- montaz rnonitoringu na terenie boiska

_ wykonarrie projektu termomodernizacji budynku Szkoły Podstawowej

wrazz projektem instalacji fotowoltaicznej

_ wykorrarrie nakładki asfaltorvej na odcinku r_rl. Grzybowej

- czy s,zczenie rowórł,. nlel ioracyj nych

- obkaszanie rowów i poboczy

- obecnie odnawianych jest 7 tablic ogłoszeniowych,

Na zrealizowanie 1v tytn roku czek alą Jeszcze następuj ące zadanta"

- połozenie nakłaclki ast-altorł,c,,j na ul, Makolł,c,i

_ projekt i buclowa pr,rnktow ośu,ietleniowych przy Lri. Mostowej

- budowa punktow oświetleniowych przy ul. Sikorskiego oraz ul, Jesiennej

- zakup strojow bojowyclr dla OSP Zabrzeg

- remont łazienktw budynku Szkoły Podstawowej

- uzupełnienie kostki brukowej na terenie boiska

- wymiana studrri drenarskich przy ul, Mościska

- naprawa poboczy na r-rl. Pasiecznej,



N{ori iac o in."vestycjach, nie mozna potrrinac jednej, ktorej rea|tzacja okazała się

nieznl,kle uciązliwa dla mieszkancow, Zabfzeg^a. szczegolnie sąsiadujących

z terenem inwestycji, a takze dla lokalnycłT przedsiębiorcow. Mowa tutaj

oczyw,iście o modernizacji 1inii kolejori,,e.i rla odcinku Czechowice-Dziedzice *

Zabrzeg. Niemal codzierrnie otrzymulern1 od rnieszkancow wiele skarg.

Zapewniam Panstwa, że razem z Radnyll starat,ny się robić wszystko co

w naszej mocy, aby chociaz trochę zmniejszyć uciązliwośc realizacji inwestycji,

reagujemy na niepokojące sygnały od mieszkańcow, przekazujemy je

wykonawcy - Firmie Budim ex. Z żalem stwierdzam, że wielu rzęczy nie da się

zręaltzować tak jakbyśmy sobie tego życzyli, poniewaz sprawa jest zbyt

skornplikowana. Niestety, jako mies zkańcy nie byliśmy przygotowani na takie

niedogodr-rości. Proszę w tyrn miejscu o wyrozumiałośc, bokażda duża

inrvestycja wtąże się z pewnymi utrudnieniami.

Na koniec sprawozdania chciałb,vrn przedstawió dane dotyczące iloŚci

mieszkańcow Zabrzega, Obecnie.iest nas 3104 to o 1 1 osob więcej niż

rv ubiegłym roku,

Jak zawsze, chcę serdecznie podziękować Panu Burmistrzowi, jego

zastępcorn a|e tęż innym pracorvnikonr urzę du, z ktoryrrri załatwiamy rożne

sprawy zato, że są dla nas przychylni. Dziękuję wszystkim,ktorzy żylą

sprawami naszej miejscowości, uczestniczą w roznych wydarzeniach

i bezinteresownie angażulą się w przedsięwzięcia promującę naszą

miejscorł,ość. Dziękuję tez członkom Rady Sołeckiej i Panu radnemu K.

Jarczokorvi za dobrą współpracę. Dziękuję Państwu, że przybyliście na to

spotkanie.

Dziękuję za uwagę i proszę o dyskusję rrad przedstawionym sprawozdaniem.

%rypzEc^1kĘ-a-r*-alW'Zj Pust r*#


